Youth Movement in Great Britain and USA

Youth and youth movement have become important factors in the life of the country. Numerous youth organizations have been formed since the Second World War, uniting young people from all classes and sections of the population. There are about 60 youth organizations in Great Britain. Youth Council, which represents the youth of the country both nationally and internationally. All youth organizations can be divided into three large groups: 

1. non-political organizations; 

2. youth organizations associated with political parties; 

3. youth organizations controlled by religious bodies. 

The two largest non-political youth organizations are the associations of the Boy Scouts and the Girl Guides. There are about 1300000 boys and girls in them. The membership is voluntary. The Scout Association was formed in 1908 by General Baden Powell. His idea was to train boys in mapping, signaling, knotting, first aid and all the skills that would arise from camping and outdoor activities. Most important of all for a Scout was to make a promise that he would do his best to do his duty to. God and the Queen, to help other people and to obey the Scout Law. The Boy Scouts had a left-handed handshake, a special badge and the motto “Be Prepared”. The Scout Law embraces “honour, obedience, cheerfulness, thrift and cleanliness in thought and deed. 

The Scout movement was intended for boys from 11 to 14 (15), but in 1916 Baden Powell introduced a programme for younger people. He called them Wolf Cubs. They had special uniforms, badges, a special training system and the motto “Do your best!”. The Wolf Cub pack is based on Kipling’s “Jungle Book” about learning to survive. 

The Girl Guides Association was founded by Baden Pawell in 1910. It’s divided into three sections: Brownies (from 7.5 to 11), Guides (from 11 to 16), Rangers (from 16 to 21). The programme of training is planned to develop intelligence and practical skills including cookery, needlework, childcare. Like a Scout a Girl Guide must be a friend to animals. The Girl Guides Association has extensive international links. 

There are some other non-political organizations: the Combined Cadet Force, Sea Cadet Corps, the Woodcraft Folk, the Youth Hostels Association, the National Federation of Young Farmers Clubs, Greenpeace. 

Youth Organization Greenpeace deals with most urgent ecological problems. It protests against nuclear weapon tests, sea and soil pollution, etc. 

Sport clubs are characteristic youth organizations in the UK. They unite people who are interested in baseball, football, golf, etc. There also exist interest clubs. You can attend any club: From theatre to bird-watching clubs. By the way, birdwatching clubs are very popular in Great Britain. 

There are several youth organizations associated with political parties. The Youth Campaign for Nuclear Disarmament (YCND) unites young people and organizes mass rallies and meetings, demonstrations, marches of protest, festivals. It co-operates with the National Union of Students. 

Religious young organizations and groups aim at helping to elderly people or working in hospitals. There are even groups where young people help released prisoners to start then life a-new. Religious organizations pay attention not only to the study of religious views but involve youth into such activities as music festivals and amateur theatre. 

As you see, all there organizations aim at preserving and strengthening the social and political system existing in the country. Many of them have done and still are doing useful work in providing leisure facilities for young English people. 

Перевод текста: Youth Movement in Great Britain and USA 

Молодежь и движение молодежи стали важными факторами в жизни страны. Многочисленные организации молодежи были сформированы начиная со Второй Мировой войны, объединяя молодых людей от всех классов и секций населения. В Великобритании есть приблизительно 60 организаций молодежи. Совет Молодежи, который представляет молодежь страны и национально и интернационально. Все организации молодежи могут быть разделены на три больших группы: 

1. аполитичные организации; 

2. организации молодежи связались с политическими сторонами; 

3. организации молодежи, которыми управляют религиозные тела. 

Две наибольших аполитичных организации молодежи - ассоциации Бойскаутов и Гидов Девочки. Есть приблизительно 1300000 мальчиков и девочек в них. Членство добровольно. Ассоциация Бойскаута была сформирована в 1908 общим Баденским Powell. Его идея должна была обучать мальчиков в картографии, передаче сигналов, knotting, скорой помощи и всех навыках, которые явятся результатом кемпинга и наружных действий. Самый важный из всех для Бойскаута должен был сделать обещание, что он приложит все усилия, чтобы сделать его обязанность к. Бог и Королева, чтобы помочь другим людям и повиноваться Закону Бойскаута. Бойскауты имели неуклюжее рукопожатие, специальный значок и геральдический девиз “Быть Готовыми”. Закон Бойскаута охватывает “честь, повиновение, жизнерадостность, развитие и чистоту в мысли и деле. 

Движение Бойскаута было предназначено для мальчиков от 11 до 14 (15), но в 1916 Баденский Powell вводил программу для младших людей. Он назвал их Детёнышами Волка. Они имели специальные униформы, значки, специальная учебная система и геральдический девиз “Прилагают все усилия!”. Пакет Детёныша Волка основан на “Книге Джунглей Киплинга” об изучении выжить. 

Ассоциация Гидов Девочки была основана Баденским Pawell в 1910. Это разделено на три секции: Домовые (от 7.5 до 11), Гиды (от 11 до 16), Смотрители (от 16 до 21). Программа обучения запланирована, чтобы развить сведения и практические навыки, включая кулинарию, рукоделие, службу заботы о детях. Как Бойскаут Гид Девочки должен быть другом к животным. Ассоциация Гидов Девочки имеет обширные международные связи. 

Есть некоторые другие аполитичные организации: Объединенная Сила Кадета, Морской Корпус Кадета, Народ Знания леса, Ассоциация Общежитий Молодежи, Национальная Федерация Молодых Клубов Фермеров, Гринписа. 

Организация Молодежи Гринпис имеет дело с самыми срочными экологическими проблемами. Это выступает против тестов ядерного оружия, моря и загрязнения почвы, и т.д. 

Спортивные клубы - характерные организации молодежи в Великобритании. Они объединяют людей, которые интересуются бейсболом, футболом, гольфом, и т.д. Там также существуют клубы интереса. Вы можете посетить любой клуб: От театра до изучающих птиц в естественных условиях клубов. Между прочим, изучающие птиц в естественных условиях клубы очень популярны в Великобритании. 

Есть несколько организаций молодежи, связанных с политическими сторонами. Кампания Молодежи для Ядерного Разоружения (YCND) объединяет молодых людей и организовывает массовые митинги и встречи, демонстрации, марши протеста, фестивалей. Это сотрудничает с Национальным Союзом Студентов. 

Религиозные молодые организации и группы стремятся помогать пожилым людям или работать в больницах. Есть даже группы, где молодые люди помогают освобожденным заключенным начинать тогда жизнь снова. Религиозные организации обращают внимание не только на исследование религиозных представлений, но и вовлекают молодежь в такие действия как фестивали музыки и любительский театр. 

Как Вы видите, все там, что организации стремятся сохранять и усиливать социальную и политическую систему, существующую в стране. Многие из них сделали и все еще делают полезную работу в обеспечении средств обслуживания досуга для молодых английских людей.

